

# 探索巴厘岛+努沙珀尼达岛 **EXPLORE BALI + NUSA PENIDA**

Tour Code: BEN-2

**4D3N** 







# **SCHEDULE**

#### D1 ARRIVAL 7 BALI

(MOB/D)

- ☑ Uluwatu Temple
- ☑ Dreamland Beach

#### D2 UBUD 🖨 TANAH LOT (B/L/D)

- ☑ My Swing Bali (Swing/Bird Nest)
- **☑** Ubud Art Market
- **☑** Ubud Palace
- ☑ Tanah Lot Temple

# BALI NUSA PENIDA BALI (B/L/D)

- ☑ Kelingking Beach
- **☑** Broken Beach
- ☑ Angel Billabong

D4

#### BALI **₹ DEPARTURE**

(B/MOB)



√ 3 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Jimbaran Beach Seafood BBQ Dinner
- ★ Crispy Duck
- ★ Babi Guling



#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### **BALI**

- ◆ Uluwatu Temple built in 11th century and it is one of the oldest and most important temples in bali . Uluwatu Temple is a Hindu temple located on the cliff bank in south part of Bali peninsula. It is situated on the coral reef sordid to sea about 80 meters above the sea level. Itis featured by a small dry forest which is mostly called by Alas Kekeran(interdict forest) which is belong to the temple and dwelt by a lot of monkeys and other animals.(Note: Do not bring along any food as the monkeys might "ROB" you).
- ◆ Dreamland Beach as the name, this is the perfect beach that everyone has dreamed of. A soft beach, clear blue skies over stunning blue waters, just the mesmerizing sound of crashing waves, this is the land of dreams. On the shore, also adorned with beautiful rocky cliffs, exudes a charming atmosphere.
- ◆ My Swing Bali enjoy a unique and unforgettable swing experience with breath taking views soaring into the sky. In addition, there are unique birdcages/nests for everyone to take pictures and check in.
- ◆ Ubud Art Market is famous with sells a wide range of clothing, fabrics, masks and souvenirs. You can also find silver, batiks and paintings in various styles.
- ◆ **Ubud Palace** an ancient complex in Bali with some fine carvings and courtyards. Also known as Puri Saren Agung, this is an important historical landmark for the Balinese and is easily accessible, with some great places to take "Bali-style" cultural photos.
- ◆ **Tanah Lot Temple** built by one of the last priests to come to Bali from Java in the 16th century, its rituals include the paying of homage to the guardian spirits of the sea.

#### **NUSA PENIDA**

- Kelingking Beach An incredible hidden beach framed by towering, steep cliffs, and deep turquoise blue waters further embraced by powdery white sand with the most amazing view like heaven on earth. The secluded beach itself is down a rugged 400m cliffside hike. From this viewpoint, visitors look down onto the white sand enveloped by the famous limestone headland that reaches out into the Indian Ocean.
- ◆ Broken Beach is the archway that wraps around the bay allowing water to flow in and out from the ocean. Where there is reach of cliffs 50-200 meters high. Cliff is a circular shape and the middle forms holes like caves or tunnels sea. The seawater as if caught in the middle of the cliff which makes it seem like a big pond.
- Angel Billabong the natural infinity pool is framed by rock cliffs. The name comes from a mythic story of this place is the place for Angel baths.







## 精简行程

#### 第一天 启程 🛪 巴厘岛

(机上用餐/晚)

- ☑ 乌鲁瓦图断崖庙
- ☑ 梦幻海滩

#### 第二天 乌布

乌布 🖨 海神庙

(早/午/晚)

- ☑ 乌布秋千/鸟巢
- ☑ 乌布艺术市场
- ☑ 乌布皇宫
- ☑ 海神庙

#### 第三天

巴厘岛 👲 努沙珀尼达岛 👲 巴厘岛 (早/午/晚)

- ☑ 精灵沙滩
- ☑ 破碎沙滩
- ☑ 天使浴池

#### 第四天

巴厘岛 ★ 回程

(早/机上用餐)







✓ 3 早餐/2 午餐/3 晚餐

#### 风味餐:

- ★ 金巴兰海边海鲜烧烤餐
- ★ 巴厘香酥鸭
- ★ 巴厘岛烤猪







✓ 库塔宾唐酒店或同等级

x3晚

#### 观光景点:

### 巴厘岛

- ◆ 乌鲁瓦图断崖庙 建于十一世纪,是巴厘岛上最悠久又具代表性的庙宇。从这里可以观看巴厘岛最南端,拥有壮丽海洋景观的断崖(情人崖)。
- ◆ **梦幻海滩** 顾名思义,这就是大自然给予你梦寐以求的完美海滩。一滩柔软白珍珠的沙滩,清澈的蓝色天空盖过迷人的蓝色水域,只有令人着迷的海浪冲击声,这就是梦想之地。在梦幻岛岸上,也装饰着美丽的岩石悬崖,散发出迷人的气氛。
- ◆ **乌布秋千/鸟巢** 最热门最火的网红活动-荡秋千!在高耸入云的壮丽美景,享受与众不同及令人难忘的荡秋千体验。除此之外,还有造型独特的鸟笼/鸟巢让大家拍照打卡。
- ◆ **乌布艺术市场** 在这边能看到贩卖着各式巴厘岛传统艺品的摊贩如木头猫、染布沙龙、竹编包等等,物美廉价,您可以在这边选购带回家送亲友的礼物,提醒您,在乌布传统市场购物别忘了杀价哦!
- ◆ **乌布皇宫** 是巴厘岛一座古老的建筑群,拥有一些精美的雕刻和庭院。也被称为PURI SAREN AGUNG,这是巴厘岛人的重要历史地标,而且交通便利,有一些拍摄"巴厘岛风格"文化照片的好地方。
- ◆ **海神庙** 这庙是巴厘岛最重要的印度教庙宇代表,始建于16世纪。该庙 坐落在海边一块巨大的岩石上,每逢涨潮之时,岩石被海水包围,整 座寺庙与陆地隔绝,孤绝地立在海水中,只在落潮时才也陆地相连。

### 努沙珀尼达岛

- ◆ 精灵沙滩 一个令人难以置信的隐蔽海滩,周围环绕着高耸陡峭的悬崖和深蓝绿色的海水,进一步被粉状的白色沙滩所包围,拥有最令人惊叹的景色,如人间天堂。僻静的海滩本身就在崎岖不平的400米悬崖边徒步旅行中。从这个角度,游客可以俯视被延伸到印度洋的著名石灰岩岬角所包围的白色沙滩。
- ◆ **破碎沙滩** 岛上令人难以置信的小海湾,海湾的亮点和被称为破碎海滩的原因是环绕海湾的拱门,允许海水流入和流出海洋。那里有50-200米高的悬崖峭壁,悬崖呈圆形,中间形成洞穴或被誉为海的隧道。海水仿佛被困在悬崖中间,使它看起来像一个大池塘。
- ◆ 天使浴池 天然无边泳池,四周环绕着悬崖峭壁。这个名字来源于一个神话故事,据说是天使沐浴的地方。





免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

# **General Information**

# · 巴厘岛 BALI ·





货币		信用卡	
Currency	Indonesian Rupiah - IDR - IDR	Credit Card	* 许多信用卡在印尼都能通行 * Credit card are used widely in Indonesia
货币兑换率 Exchange Rate	10,000 IDR = MYR 3.00 10,000 印尼盾 = 马币 3.00 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	Indonesia : +62 印尼 : +62
电压 Voltage	<b>Voltage - 100 V</b> 电压 <b>-</b> 100 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different	Indonesia (Bali) - Malaysia is 1 hours ahead of Medan. 印尼(巴厘岛) 标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage o not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 – 12月 Jan to Dec 22°C - 33°C		*Subject to weather of the day* *以当 <del>天天气报告</del> 为》
飞机型号 Aircraft Type	A330		
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		